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PROTOKOLL ÅRSMØTE 2024   
 

SLÅSTAD BARNEHAGE SA 
 

 
Tirsdag 12.03.2024 KL. 19.00 

 
Oppmøte: 

Styret : Helene Husås, Ailin Eriksen Flaen, Kathrine Jahr, Lydia Grace Platton, Stig Erik Halvorsen, 

Kine Natalie Østby 

 

Frafall styret : 

 Ingen 

 

Oppmøte foreldre : 

 Karoline Gullerud, Guro Husås, Tom Erik Kvisla, Karoline Kvisla, Eline Trøseid, Tina Nybakk 

 

Referent : 

 Kine Natalie Østby 

 
 

 

Saker :   
 

1. Valg av møteleder. 

2. Valg av to representanter til å underskrive protokoll. 

3. Godkjennelse av årsmelding, regnskap og budsjett. 

4. Valg av styret. 

5. Valg av medlemmer til samarbeidsutvalget (SU). 

6. Valg av revisor for kommende revisjon. 

7. Valg av valgkomite. 

8. Fastsettelse av medlemskontigent. 

9. Innkomne saker. 
9.1 Endringer i vedtekter ifbm dugnad 

9.2 Mattilbud i barnehagen 
9.3 Faktura for tur og bursdagskasse 

      10. Innkomne saker 
 
 
 
SAK 1.  Valg av møteleder  
   Styreleder Helene Husås ble enstemmig valgt til møteleder. 
   Møteleder bestemte at sekretær Kine Natalie Østby skriver møteprotokoll.  
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SAK 2.  Valg av to representanter til å underskrive protokoll 

Årsmøte vedtok at Eline Trøseid og Karoline Kvisla skal skrive under på 
årsmøteprotokollen i etterkant av årsmøte. 
  

 
SAK 3.  Godkjennelse av årsmelding, regnskap og budsjett 
   De ansatte trives på jobb. Styreleder Helene Husås har hatt medarbeidersamtaler 

  hvor de ansatte har gått igjennom ønsker om endringer og ønsker om ting de
  gjerne vil beholde som det er. Samtalene har gått fint.  

 
   Det har siden sist vært to dugnader hvor mye har blitt gjort. Det var veldig bra

  oppmøte på fjorårets vårdugnad, noe dårligere oppmøte på høstdugnaden. 
 

Sommerturen i 2023 til Tangen dyrepark var vellykket. Dette året går turen til 
Hunderfossen familiepark den 13. Juni. Det blir i år påmelding for de som ønsker 
å ta buss. 
 
Årsmeldingen skrevet av leder ble gjennomgått og enstemmig godkjent. 
 
Slåstad Barneghage hadde i 2023 et overskudd på 145.000 kroner. Dette er 
vesentlig bedre enn i 2022. Det er fortsatt litt trangt med penger, men nå er vi på 
rette siden og håper at det fortsetter sånn. Vi hadde i 2023 full barnehage og 
dette utgjør mye for regnskapet.  
 
Vi har en stor utgiftspost på mat hvor barnehagen må dekke en god del utover de 
pengene foreldrene betaler inn. Maten har blitt mye dyrere de siste årene og dette 
merkes dessverre godt. Vi har fått satt ned prisene hos Oda ved to anledninger 
og venter på nytt og enda bedre tilbud fra de. Vi har også sjekket andre alternativ 
etter ønske om dette på forrige årsmøte, men det blir for mye jobb for 
barnehagen å skulle bestille mat og drikkevarer fra forskjellige leverandører. De 
ønsker å fortsette med Oda som leverandør av mat.  
 
Regnskapet ble enstemmig godkjent. 
 
Budsjettet for i år ser greit ut og det er budsjettert sånn at vi skal ha et lite 
overskudd når året er omme.  
 
Budsjett for 2024 ble enstemmig godkjent.  
 

 
 
SAK 4.  Valg av styret 
   Leder:   Helene Husås   Ikke på valg 
   Nestleder :   Lydia Grace Platton  Ikke på valg 
   Kasserer :   Kine Natalie Østby  Valgt for 2 år 
   Sekretær:   Eline Trøseid   Valgt for 2 år 
   Dugnadsleder:  Kathrine Jahr   Ikke på valg 
   Vaktmester:   Stig Erik Halvorsen  Ikke på valg 
 
   Vara 1:   Heidi Nesset   Valgt for 1 år 
   Vara 2:   Emil Jaht   Valgt for 1 år 
 
   Fra de ansatte:  Synne Berteussen-Sandberg Valgt av de ansatte 
   Barnehagens styrer: Roger Gudbrandsen 
 
   Forslag til nytt styre ble enstemmig vedtatt. 
 
   Ailin Eriksen Flaen gikk ut av styret og vi takker for fantastisk innsats.  
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SAK 5.  Valg av medlemmer til samarbeidsutvalget 
   Helene Husås, Kine Natalie Østby. 
   Synne Berteussen-Sandberg og Roger Gudbrandsen. 
 
   Forslag til medlemmer til samarbeidsutvalget ble enstemmig vedtatt. 
 
 
SAK 6.  Valg av revisor for kommende revisjon 
   Enstemmig vedtatt at vi fortsetter med samme revisor som i 2023: 
   Espen T. Hanssen, Sør-Hedmark Revisjon.  
 
 
 
SAK 7.  Valg av valgkomitè 

Årsmøte vedtok enstemmig at styre fortsetter som ansvarlige for å skaffe nye 
styremedlemmer og fungere som valgkomitè.  
 
 

 
SAK 8.  Fastsettelse av medlemskontigent 

Tidligere har vi måttet betale en medlemskontigent. Dette var før stortinget 
vedtok en makspris for barnehage. Styreleder kontaktet PBL for å undersøke om 
dette inngår i makspris. De anbefalte oss å fjerne medlemskontigenten. Vi i styret 
ønsker å gjøre dette. Dette er en vedtektsendring som blir gjeldene fra September 
2024. 
 
Forslag om å fjerne medlemskontigent ble enstemmig vedtatt.  
 
 

 
SAK 9.  Innkomne saker  
  
 9.1  Endringer i vedtekter ifbm dugnad  

Det settes en frist på 2 uker før dugnadsdato for å melde forfall til dugnad. 
Individuelle oppgaver skal utføres innen 4 uker etter dugnadsdato med mindre 
annet er avtalt med dugnadsleder. Om individuelle oppgaver ikke blir utført innen 
gitt frist vil man få en bot på 2000kr. Det står i vedtektene at alle foreldre må 
påberegne 10 timer arbeid både til vår og høstdugnad. 
 
Vi er et samvirke som holder oss til samvirkeloven. Vi har derfor lov til å sende 
bot til de som ikke utfører avtalt oppgave. 
Vedtektene ligger på Barnehagens hjemmeside for de som ønsker å lese disse.  
 
Forslag til vedtekstendring ble enstemmig vedtatt.  
 

9.2  Mattilbud i barnehagen 
Barnehagen hadde en utgiftspost på mat på 167.000 kroneri 2023. Inntektene for 
mat var på 135.000 kroner. Dette blir da en utgift på 32.000 kroner som 
barnehagen må dekke. De midlene vi får fra kommunen er ikke beregnet at skal 
brukes på mat, da dette er noe vi selv må stå for. I August 2024 vil 
barnehageprisen gå fra 3000 kroner til 2000 kroner per barn i mnd. Vi foreslår 
derfor at vi på samme tidspunkt øker matpengene med 200 kroner. Hver familie 
vil da uansett betale 800 kroner mindre per barn enn de gjør i dag.  Alternativet 
på sikt kan være at mattilbudet i barnehagen forsvinner i sin helhet og barna må 
da ha med seg 3 matpakker daglig. Dette blir mest trolig en større kostnad for 
foreldrene enn å øke matpengene.  
 
Forslag om å øke matpengene fra August 2024 ble enstemmig vedtatt.  
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 9.3  Faktura til tur og bursdagskasse 

Det informeres om at det er frivillig å betale fakturaen som blir sendt ut på 
høsten merket tur og bursdagskasse. Dette er en faktura vi sender ut for at barna 
våre skal få feire bursdag i barnehagen og reise på ulike ting som teater, 
svømming og sommertur. Vi oppfordrer derfor foreldre til betale denne 
fakturaen, men det blir ikke sendt til inkasso dersom den ikke blir betalt. 
 
Enstemmig vedtatt.  
 

SAK 10  Eventuelt  
   Ingen saker 
 
 
 

Styret vil takke for oppmøte på årets årsmøte!  
 

   

 
 
 
 

_____________________________ 
           Møteleder, Helene Husås 
 
 
 
 
 
 
________________________________    ______________________________ 
                    Eline Trøseid           Karoline Kvisla 

 
 


